
Beszámoló az egyesület 2012. évi munkájáról

Beszámolnék egyesületünk eddigi munkájáról:
Részt  vettünk  a  továbbképzések programjainak  kialakításában, 
szervezésében.
Jó volt hallgatni igen felkészült kollégáink előadásait.
Ismerjük meg egymás örömeit és gondjait!

Erről  szól  a  Könyvtárról-könyvtárra program  is,  amelyen  egyre 
többen  vesznek  részt,  különböző  könyvtárakból,  fiatalok  és  idősek 
egyaránt.  Tavasszal  az új  siófoki  városi  könyvtárat  látogattuk meg, 
októberben pedig Bodajkon és Fehérvárcsurgón voltunk.
Ezek a jó félnapos utak egyaránt szolgálták a házigazda könyvtár és 
Siófok, Bodajk, Fehérvárcsurgó nevezetességeinek megismerését és a 
tartalmas együttlétet. Ráadásul ezek az utak önköltségesek.

Szeptemberben a Könyvtáros Klub vendége volt dr. Gerő Gyula,aki 
87  évesen  is  aktívan  dolgozik.  A  magyar  könyvtártörténet 
kronológiája  című  3  kötetes  munkáját  mutatta  be,  Arató  Antal 
közreműködésével. Nagy élmény volt ez a találkozás!

A  kassai  tanulmányútról,  Tóthné  Szemes  Erzsike,  a 
Vándorgyűlésről Kéry Balázs fog beszámolni. 

A „látványos” munkák mellett valószínű, hogy  nem tudjátok, hogy 
egy  szervezetnek  mennyi  egyéb tennivalója  van.  Ez  nem a  reklám 
helye, ez tény.  Részt veszünk Tanácsüléseken, küldöttközgyűlésen, 
véleményezzük  a  különböző  előterjesztéseket,  díjak  odaítélését,a 
könyvtárigazgatói  pályázatokat  megyei  szinten.  Beszámolunk  a 
munkáról, elszámolunk a bevétellel. 

November  22-23-án  rendezik  meg  az  Országos  Könyvtári 
Konferenciát. Téma, stb.
Minden  megyei  szervezet  4  főt  delegálhatott  a  konferenciára, 
figyelembe véve azt,  hogy többbféle  könyvtártípust  képviseljenek a 
küldöttek: 



Fejér  megyéből  Komlósi  Józsefet,  Katona  Zsuzsát,  Endrédiná  Tóth 
Erikát és Koloszárné Horinka Valériát delegáltuk. A megyei könyvtár 
küldöttére  nem  kértek  javaslatot,  mert  rendező  szerv.  (Városi 
könyvtárak, kistérségi, főiskolai)

Felajánlottuk  az  egyesület  szakmai  segítségét  Brájer  Éva  kulturális 
alpolgármesternek és részt vettünk a könyvtárhálózatot érintő szakmai 
megbeszélésen a polgármester úrnál.

Vannak  persze  hiányosságok.  Honlapunk alapos  felülvizsgálásra 
szorulna. Sok a javításra váró név, cím, stb. Számos fontos esemény 
nem kerül fel a honlapra vagy csak nagy késéssel.
A megtalálható  cikkek is  bővítésre,  javításra  szorulnának.  Ezt  nem 
kritikának szánom,hiszen
 honlap elkészítésének első percétől tudtuk, hogy folyamatosan karban 
kell tartani és a hozzáférést is meg kell oldani.   
 
Lehet, hogy az országos szervezet mintájára, nálunk is hatékonyabb 
tájékoztatást adna egy hírlevél.  Az MKE Verzo című hírlevele friss, 
naprakész,  rengeteg  információt  tartalmaz  Megtalálható  az  MKE 
honlapján  www.mke/info.hu  Verzó  -  2 havonta jelenik meg,  a 3. 
számnál tartunk.

Sajnos nem növekedett eddig a taglétszám, bár vannak új tagok is. 
Igaz,  hogy  a  programjainkat  sokan vesznek  részt  egyesületi  tagság 
nélkül is, részükre valamilyen pártoló tagságot vezethetnénk be?!. A 
taglétszám  emelkedése  a  szakmai  támogatottságon  kívül,  erősen 
anyagi jellegű, minél többen vagyunk, annál több pénz marad a helyi 
szervezetnél. 

Közös  könyvelés  az  egyesületnél.   Buriánné  Tarró  Edit  gazdasági 
felelős

Újabb sikeres pályázat az Aranybulla Könyvtárban! Fülöp Lászlóné

Vándorgyűlés – Kéry Balázs

Kassai tanulmányút – Tóthné Szemes Erzsébet
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